
Dagsorden	til	bestyrelsesmøde	nr.	167,	onsdag	14.	december	2016	

Tilstede:	Carsten,	Kim,	Ilan,	Marc,	Kristoffer,	Randa,	Anne	Louise	og	Thor	(fra	19.30)		 	

Fraværende:			

1. Valg	af	referent,	ordstyrer	og	godkendelse	af	referater	fra	sidste	møde.	
Anne	Louise	er	referent	og	ordstyrer.	Referater	er	godkendt.		

2. Status	på	snak	med	banker		
Kim,	Ilan	og	Anne	præsenterede	resultaterne	af	deres	foreløbige	forhandlinger,	og	den	resterende	
del	af	bestyrelsen	gav	de	tre	mandat	til	at	gå	videre.		

3. Brev	til	andelshavere	om	betaling	for	altaner	
Efter	grundige	og	lange	diskussioner	har	bestyrelsen	besluttet,	at	betaling	af	altaner	skal	ske	up	
front,	men	at	vilkåret	samtidig	er,	at	vi	skal	bestræbe	os	på	at	lande	en	entrepriseaftale,	hvor	
altanerne	er	færdige	efter	max	et	år.	Kim	taler	med	Byens	Tegnestue	og	Administrationshuset	om	
det.				

4. Julegave	til	driften	
Randa	står	for	indkøb	af	gaver	til	Jørn	og	Nikolaj.		

5. Julefrokost	–	update	
6. Indmeldelsesgebyr	

Andelshavere,	der	sammenlægger	eller	bytter	betaler	indmeldelsesgebyr,	som	ellers	er	tænkt	til	
nye	andelshavere.	Vi	beslutter,	at	det	fremover	kun	gælder	for	nye	andelshavere,	dvs.	også	hvis	
man	ønsker	at	blive	skrevet	på	andelsbeviset.		

7. Erhvervslejer	
8. Andelshavereksklusion	

Opbevaring	af	referater	og	dokumenter	–	opsætning	af	egen	server	(Teis)	
Punktet	kommer	på	igen	næste	gang,	da	Teis	ikke	kunne	være	med.	

9. Evt.	

	

	


